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Protokoll fra Styremøte – Idrettsrådet i Askøy (IRA) 
 

Møtenummer: 4/2023 

Dato: 17.04.2023 Kl.: 18:00-20:20 Sted: Askøy Forum 

 

Til stede: Kristin Stølen, Sverre Jokstad (Askøy Kommune), Elin Haug, Øyvind Tumyr,  Jan Erik 

Mikkelsen, Janet Telle, Christian Rosvoll  

Frafall: Marianne Steen, Gisle Snippen 

Møtereferent: Janet Telle  

 

SAKSLISTE 
Orienteringssaker: 

• O-Sak 1: Informasjon fra Sverre Jokstad  

- Minner om tilskudds frist nærmer seg, siste frist å søke 01.mai.  

- Siste nytt om MIS prosjektet.  

 

• O-Sak 3: Fotballmøte 

- Jan Erik sammen med Kristin tar regi på å invitere til forballmøte 3.mai, 

invitasjon sendes ut fra IRA til alle fotballklubbene med ønske om at alle stiller 

med minst 2 representanter fra hver klubb. Agenda for møte er ikke satt, men 

både kunstgressbaner inn fremtiden og status på baneavtaler er på møteplanen. 

 

• O-Sak 4: Årsmøte, Årshjul, Styredokument, arbeidsplan og økonomi. 

- Årshjul og arbeidsplan er under arbeid, sendt ut fra Øyvind på høring – mangler 

innspill fra styret. Kommentere før neste møte tilbake til Øyvind og vil basert på 

kommentarer lage et utkast til neste møte.  

- Årsrapport blir laget når status fra neste styret foreligger, Kristin vil purre på 

status.  

- Økonomi – Lage årsbudsjett for 2023 til årsmøte i juni, samt for 2024. Kristin vil 

ta kontakt med regnskapsfører for å få dette på plass. Kommet innspill fra styret 

om å vurdere en eventuell post for uforutsette utgifter, deltagelser ol. I tillegg en 

post for kompetanseheving, eks. øremerket kurs for å jobbe med ungdom.  

 

• O- Sak 5: Superlekene 

- Elin informerer om møte hvor IRA deltok som bidragsyter. Superlekene er 

planlagt 2/6 på Ravnanger og Askøyhallen (svømmehall), bankett på kvelden. 

Åpen dag for idretten med spesielt fokus på de med nedsatt funksjonsevne, for 
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brukere på Askøy. IRA vil informere lag, da spesielt lag som har planlagt å 

opprette tilbud for de med nedsatt funksjonsevne.  

 

• O- Sak 5: Samarbeidsmøte – det planlegges møte med politikere, ordfører for 

samarbeidsavtale med kommune 

- Leder, Øyvind og Christian deltar her for å planlegge hvordan vi kan lage et godt 

grunnlag for samarbeid i fremtiden, hvor ofte møtes.  

- Andre saker vil naturlig være MIS, videre visjon av idretten på Askøy, samt tilbud 

for uorganisert ungdom.  

 

• O- Sak 6: Informasjon fra kretsen 

- Leder fra friidrettskretsen ønsker møte med IRA, politikere og kommunen for 

hvordan bedre tilrettelegge for anlegg og utøvere i friidretten. Kristin vil avklare 

med ASK friidrett om det er behov for et slikt møte, og tidspunkt kan tidligst bli 

på høsten 2023.  

 

• O- Sak 7: Valgkomiteen 

Valgkomiteen ved Thorvald Haaberg og Hilde Kløften Duesund kom kl 20.00 og var 

der til kl 20.15.Valgkomite opplyser styret om at de sender ut forespørsler til alle lag 

på Askøy med tilknytning til IRA med spørsmål om noen har innspill til kandidater. I 

forhold til gjeldende frist vil valgkomite komme med sin innstilling til styre. 

Valgkomite savner protokoller fra ekstraordinært årsmøte høsten 2022 samt de 

fleste protokoller fra styremøter frem til dagens dato , Kristin sjekker opp og sørger 

for at valgkomite får tilgang til dette. 

 

Vedtakssaker: 

• V-Sak 1: Godkjenning av referat fra forrige møte – ingen kommentarer.  
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